
EL PUNT
DIMECRES, 21 DE JULIOL DEL 20108 | Països Catalans |

El darrer ple de la Diputa-
ció de Girona abans de les
vacances va quedar venti-
lat en un quart. Era el pic
del migdia: a fora feia una
calor insuportable. I a dins
l’ambient era fresc, però
no fred. Tanmateix, no hi
va haver debat. Va haver-
hi unanimitats. Del ple
d’ahir en destaquen dues
mocions consensuades
per tots els grups, fet habi-
tual en aquest mandat
marcat per la crisi econò-
mica, per la retallada, per
la contenció, per la manca
de recursos per a noves in-
versions locals.

El ple va aprovar ahir
una moció, impulsada pel
món local de tot l’Estat, en
què assumeixen la neces-
sitat de reduir el dèficit pú-
blic i de controlar el seu en-
deutament. No obstant ai-
xò, reivindica un finança-
ment just i suficient que
permeti mantenir el nivell
i la qualitat dels serveis.
Per això, tot i acatar que
no s’endeutaran per ini-
ciar noves inversions el
2011, la moció demana
poder finançar amb deute
públic l’execució de con-
tractes adjudicats abans
de l’aprovació del reial de-
cret 8/2010 de la tisorada.
També demana poder-se
endeutar per a les aporta-
cions derivades de conve-
nis o programes pluria-

nuals de subvencions per
al finançament d’inver-
sions locals signats o acor-
dats abans del decret.

La darrera moció, pro-
posada per CiU, però tam-
bé consensuada, qüestio-
na que la Diputació i els
ajuntaments siguin consi-
derats consumidors fi-
nals, fet que provoca que
no puguin deduir l’IVA su-
portat. En la moció apro-
vada, alerten que aquest
augment de l’IVA repercu-
tirà en un augment de la
despesa corrent. Així, de-
mana que els govern de la
Generalitat i l’Estat estu-
diïn els mecanismes que
permetin neutralitzar la

pujada de l’impost del va-
lor afegit d’aquest juliol en
els serveis que presta la Di-
putació. I reclamen a l’Es-
tat que retorni l’import
que la Diputació i totes les
administracions locals
han d’abonar quan fan in-
versions públiques. ■

a Va aprovar ahir acatar no endeutar-se per a noves inversions, però poder-ho fer per executar
contractes adjudicats a També demana que la pujada de l’IVA no afecti els ens locals
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Dues mocions omplen el ple
de la Diputació de contingut

16
minuts va durar el ple de la
Diputació de Girona d’ahir,
que va començar a les 12.05
i va acabar a les 12.21.

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

La xifra

Tot just entrar a l’avantsala
del saló de plens de la Dipu-
tació de Girona, els periodis-
tes rebíem un foli del perso-
nal de la casa, resum d’una
assemblea del 7 de juliol.
Acaten la retallada, però la-
menten que ells ja havien vist
reduït el seu sou a comença-
ment d’any, a diferència
d’empleats públics d’altres
institucions. Asseguren que
troben insuficients les mesu-
res de contenció aplicades
als membres electes i perso-
nal eventual de confiança,
perquè entenen que no se-
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gueixen les recomanacions
de la Federació de Municipis.
Remarquen que es van apli-
car un increment de sou molt
elevat a començament del
seu mandat i que hi va haver
un augment important de
càrrecs eventuals de con-
fiança. “Ens provoca la sen-
sació que l’esforç més gran,
si es té en compte la progres-
sivitat i la seva quantia, re-
cau bàsicament en el perso-
nal laboral i funcionari”. Per
això, demanen mesures es-
tructurals per reduir el dèficit
i “un exemple de solidaritat”.

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

Queixes dels empleats de la casa

BLANES
La CUP vol que el
regidor de
Turisme rectifiqui

L’empresa TMG-Transport
Municipal de Girona ha fet una
donació de dos autobusos al
municipi de Bab Taza, a la
província de Xauen, en el
marc d’un conveni entre
l’Ajuntament de Girona i
aquest poble. Segons ha infor-
mat la coordinadora d’ONG
solidàries, els dos vehicles se-
ran destinats a transport esco-
lar en una zona que està afec-
tada per un percentatge molt
alt d’absentisme a les escoles,
sobretot en relació amb les
nenes. La causa principal
d’aquest absentisme és la co-
municació insuficient entre els
pobles del voltant de l’escola,
segons destaca la
coordinadora. ■ M.C.

Dos autobusos
per als escolars
del Marroc
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Un total de 2.442 metges de
les comarques gironines po-
den votar avui per la candida-
tura de Joan Antoni Mulà o la
de Bejamí Pallarès, a les elec-
cions que es portaran a terme
al col·legi oficial d’aquesta
professió, amb seu al carrer
Albareda de Girona. La candi-
datura de Joan Antoni Mulà ja
es va presentar a finals del
2009, però va quedar exclosa
dels anteriors comicis. Aquest
cop, els metges podran deci-
dir democràticament el futur
de la seva institució i optar per
aquesta llista o la de Pallarès,
que va anunciar que també es
presentava poc abans que es
tanqués el període de presen-
tació de candidatures. ■ M.C.

Eleccions avui per
a 2.442 metges
gironins
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La Candidatura d’Unitat Popu-
lar de Blanes (CUP) ha fet pú-
blic un comunicat en contra
de les declaracions homòfo-
bes del regidor de Turisme de
Blanes, Fernando Gómez, i
demana a l’equip de govern
un posicionament clar i rotund
en rectificació d’aquestes de-
claracions. “Considerem que
aquest tipus d’actituds intole-
rants i discriminatòries no te-
nen cabuda en la nostra socie-
tat i que el consistori, com a
màxim òrgan representatiu de
la societat blanenca, hauria de
predicar amb l’exemple”, ex-
posa la CUP. El comunicat
s’ha fet públic per les declara-
cions de Gómez que un esde-
veniment homosexual és in-
compatible amb el turisme
familiar. ■ N.F.

1.100 parcel·les de Lloret
Residencial fa tres dies
que no tenen aigua cor-
rent, segons va informar
ahir el regidor d’Urbanis-
me de la població, Josep
Valls, i l’Ajuntament estu-
dia accions contra l’em-
presa responsable del ser-

vei, Rec Madral Compa-
nyia d’Aigües. L’Ajunta-
ment està construint una
canonada per fer-hi arri-
bar l’aigua, però veient
aquesta situació ha accele-
rat les obres i avui té pre-
vist posar bombes provi-
sionals durant el matí i dur
tancs d’aigua de 30 m3 de
capacitat per garantir el
subministrament a partir

d’avui mateix. Valls va car-
regar ahir durament con-
tra l’empresa responsable,
que l’any passat ja va dei-
xar els veïns de Lloret Re-
sidencial sense aigua.

La situació es va arre-
glar fent portar aigua d’un
altre indret, amb un cost
per a l’Ajuntament d’apro-
ximadament 6.000 euros,
i un cost de transport

d’uns 15.000 euros, que
segons Valls, Rec Madral
encara no ha abonat.
“Aquesta empresa està
amb l’aigua al coll i no té ni
capacitat ni nassos de so-
lucionar-ho”, va dir Valls.
“Jurídicament deu tenir
drets de concessions, però
ho analitzarem, perquè
l’Ajuntament farà el possi-
ble per rescatar el servei”,

va afegir el regidor. Valls
afirma que l’Ajuntament
és víctima del foc encreuat
entre els veïns de Lloret
Residencial i Rec Madral.
“Si els pous que tenen a
Llagostera no tenen prou
aigua que s’espavilin a bus-
car solucions, però s’apro-
fiten que l’Ajuntament no
pot permetre que una ur-
banització estigui sense
aigua”, explica. “N’estem
farts, perquè em consta
que ahir trucaven els veïns
a l’empresa i els deien que
era culpa nostra”, va afegir
indignat. ■

1.100 parcel·les de Lloret no tenen aigua i
l’Ajuntament n’acusa el subministrador
Nuri Forns
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